

Curriculum Vitae



Zainab Shaker Nasser

Lecture, Department of Physics, College of Sciences ,

Al-Mustansiriyah University, Baghdad, Iraq.

Mobile: + 96407811773686.

Email: zainabshaker5@gmail.com.

1. Current Job Information:

- **Job Name:** University Teaching Staff/ Lecture.
- **Job place :** Department of Physics, College of Sciences ,Al-Mustansiriyah University, Baghdad, Iraq.

2. Education:

- Bachelors degree in general physics, 2000 Department of Physics, College of education ,Al-Mustansiriyah University, Baghdad, Iraq.
- Master degree in atomic physics ,2008, Department of Physics, College of Sciences ,Al-Mustansiriyah University, Baghdad, Iraq.

3. Title of Thesis :

Vicinage Effects in N-Cluster Ions Collide with Condensed Matter

4. Employment History:

- 2000 to date , Department of Physics, College of Sciences ,Al-Mustansiriyah University, Baghdad, Iraq.

5. Courses Taught During the Academic Years:

- Optics laboratory.
- Electricity and magnetism laboratory.
- Mechanics laboratory.

Curriculum Vitae

سيرة ذاتية

زينب شاكر ناصر

مدرس

قسم الفيزياء، كلية العلوم، الجامعة المستنصرية

بغداد _ العراق

موبايل: +96407811773686

Zainabshaker5@gmail.com

1. معلومات الوظيفة الحالية:

اسم العمل: مدرس، عضو هيئة تدريسيه بالجامعه .
مكان العمل: قسم الفيزياء، كلية العلوم، الجامعة المستنصرية، بغداد، العراق .

2. الشهادات الدراسية :

. درجة البكالوريوس في الفيزياء العامه 2000، قسم الفيزياء، كلية العلوم، الجامعة
المستنصرية، بغداد، العراق .
درجة الماجستير في الفيزياء الذرية 2008، قسم الفيزياء، كلية العلوم، الجامعة
المستنصرية، بغداد، العراق .

3. عنوان الرسالة :

تأثير التجاور في تصادم الايونات المتعدده مع المواد الكثيفة .

4. التاريخ الوظيفي :

2000 حتى الان قسم الفيزياء _ كلية العلوم _ الجامعة المستنصرية _ بغداد، العراق.

5. المفردات الدراسية التي تم تدريسها خلال السنوات الاكاديمية:

مختبر البصريات

مختبر الميكانيك

مختبر الكهرباء